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     Az elmúlt 1 esztendőben igen komoly változásokon ment keresztül az edzőbizottság, és 
annak tevékenysége. A bizottságok között a legrendszeresebben ülésező bizottság volt a 
tavalyi év novemberéig az edzőbizottság. Napjainkra viszont súlytalanná vált fantom 
szervezetként „működik”. 

   A 2010. év szezonjában az edzőbizottság az érvényben lévő működési szabályzata szerint 
havi 1-2 alkalommal ülésezett és tette le szakmai témákban javaslatát az elnökség felé. A 
2010. decemberi edzői fórum időpontjáig 9 fő (Kő Mercédesz, Halmainé Mészáros Éva, Kiss 
László, Búza József, Molnár Zoltán, Melis Antal, Dani Zsolt, Rapcsák Károly, Molnár Dezső) 
végezte feladatát, akiket az előző évi edzői fórum javasolt erre a tisztségre. Ők azon edzők, 
kiknek versenyzői az elmúlt években a különböző korosztályokban eredményesek voltak, 
mondhatni Ők a szakma elitjét képezik az evezésben. A fórum időpontjára az elnökség úgy 
döntött megváltoztatja mind a létszámát mind pedig az összetételét illetve feladatkörét az 
edzőbizottságnak. Így a létszám 5 főre szűkült (Bartos Nándor, Molnár Zoltán, Dani Zsolt, 
Rapcsák Károly, Molnár Dezső) és csak az elnökség állttal adott feladatokat kell, hogy 
tárgyalja az edzőbizottság, ami az elmúlt időszakban 2 feladatot jelentett. Ez idő alatt egyszer 
ülésezett a bizottságunk. Eddig részvettünk a felkészülési tervek véleményezésében, javaslatot 
tehettünk a válogatott keretre, szakmai véleményt formáltunk a korosztályos 
csapatösszeállításokra, ami egy sikeres év zárásához járult hozzá 2010.-ben.  Sokszor parázs 
viták alakultak ki a szakmai kérdések körül, amik végen valamiféle közös álláspont alakult ki.  

   A jelenlegi új struktúrában az eddigi bizottsági feladatokat a Szövetségi Edzői Team végzi, 
akik klub független segítői az elnökségnek. Ezzel a struktúraváltással az egyesületeket 
szakemberei teljesen ki lettek zárva a szakmai véleményezés mechanizmusából. Ezek után 
felmerül a kérdés bennem, hogy van-e szükség két ugyan azt a célt szolgáló szervezetre?  

   Minden esetre úgy gondolom, hogy a bizottság jól végezte feladatát, melyet az adott 
körülmények között is folytatni kíván, ezzel is szolgálva az evezőssportot.  

Kérem a Közgyűlést, a beszámoló elfogadására. 

Szolnok, 2011. március 31. 
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